
Göteborgs Bridgefiirb lund 2023-24

Protokoll fran Styrelsemöte nr 2

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Torsdagen den 30 november2A23.

Närvarande styrelseledamöter: Ordf. Paul Jigberg, Alf Börjesson, Tomas Andgren, Birgitta

Lagnell, Gunnel Montgomery(delvis), Sigvard Sundelid, Ylva Pyykkö och Anita Lansvik.

1. Mötets öppnande

GBFs nye ordfiirande Paul Jigberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Dagordning

Den av Paul ftlreslagna dagordningen godkändes.

3. Val av justerare

Anita utsågs till justeringsperson.

4. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkiindes och lades till handlingarna.

Följande noterades.

Ove Eriksson kommer i samråd med Jan Jensen att se över IT-systemet i Bridgens Hus.

Vi behöver bli bättre päatt representera GBF vid möten, som arrangeras av SBF.

Tomas "pratbidge" fortsätter.

6. Ekonomi
Vi har ca 400 000 på ett sparkonto, som kan användas niir behov uppstår.

Hyran fiir flertalet klubbar kommer att höjas efter nyår eftersom Platzers rabatt då upphör.

Vi kommer fortsättningsvis att säl1avärakortlekar ftir 10 kr styck.

7 Organisation och ftrdelning av arbetet i GBFs styrelse

Lokalfrågan kommer att tas om hand av Paul i samarbete med Jan Jensen. Vi skall ftirsöka få

schackspelare att hyra plats i våra lokaler.

Kontakter med Platzer sköter Paul och Sigvard.

Alf och Sigvard får i uppdrag att starta ett samarbete mellan klubbarna i Bridgens Hus med

syftet att öka antalet besökande per år.

Tomas tar initiativ till utbildning av tävlingsledare, flär det gäller Ruter-programmet, så att

fler kan arangera lite mer avancerade tävlingar - exempelvis Gröna Hissen.

Ylva blir ny tävlingsansvarig och kommer att samarbeta med Robert Bäck. Alf hjälper till
med utskick, niir behov av dellauppstar.

Ylva och Birgitta tarhand om arbetet med rekrytering av juniorer och seniorer. Niir det gäller
juniorverksamhet bör samverkan med Albrekts BK i Varberg etableras. Alf Har kontakt med

SPF i Askim-Hovås och kommer att ftirsöka göra PR for Arnes Bridgeskola. Fler
pensionäirsfiireningar bör bearbetas på motsvarande sätt.



8. Ansökan om bidrag

Birgitta har haft kontakt med SISU, fran vilka man kan söka bidrag. Hittills har detta inte varit
framgångsrikt. Däremot har Lerums BK lyckats bättre. Birgitta gör nya ftirsök.

9. Utökat spel, nya tävlingsfonner, spel på söndagar

Vi behöver få utökat lagspel på tisdagar, när det inte sker något ligaspel.

Nya lag i ligan behöver i så stor utsträckning som möjligt komma in på rätt nivå. Ylva talar
med Björn Sörling om detta.

Hur spelet på söndagar skall bedrivas kommer att diskuteras vid ett möte med klubbarnai
Bridgens Hus. Dåir kommer också möjligheter att öka spelfrekvensen i Bridgens hus att
penetreras.

10. Kontakt med klubbarna
Alf och Sigvard håller i kontakten med klubbarna i Bridgens Hus.
Birgitta tar på sig att hålla samman kontakterna med klubbama utanfiir Bridgens Hus.

11. Hyresftirhandlingar med Arnes Bridgeskola och Caföet

Niir Platzer höjer hyran behöver Bridgeskolan och Cafdet ta en större del av den gemensamma

hyran. Paul håller i dessa fiirhandlingar tillsammans med Gunnel.
GBF kommer tillsammans med Bridgens Vänner att subventionera de råikmackor, som det
bjuds på vid introduktionstillf;illet "Bjud in en vän".

12. Renovering av sanitetsutrymmen

Flertalet toaletter i Bridgens Hus behöver renoveras. Detta kan göras på två sätt.
* GBF tar hela kostnaden, som ligger på drygt 125 000.
* Platzer bekostar renoveringen och höjer årshyran med 13 000.
Det talades om att ta bort fvättställen i toaletterna. Alf och Tomas motsatte sig det, eftersom
det ftirsämrar hygienen.

13. Övriga frågor
Avgående styrelsemedlemmar kommer att uppvaktas vid senare tillftille..

1 4. Nåista styrelsemöte

Niista möte planeras till den22 jarruarizlz{.

15. Avslutring.

Paul avslutade mötet och tackade de närvarande ftir visat intresse.

Vid protokollet: Ordforande: Justeras:

tr4n'vh'he
Anita Lansvik


